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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over normoverschrijding bij vervoer van gevaarlijke stoffen (ingezonden 
13 juli 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Brabantse giftreinen mogelijk vervangen door schepen»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de registratie van gevaarlijke stoffen in rijdende treinen volledig 
up to date is, in die zin dat vervoerder, ProRail, plaatselijke brandweer en 
hulpverleningsinstanties weten wat er vervoerd wordt? Zo ja, op welke wijze 
kan men dat weten? 

Vraag 3
Klopt het dat registratie van gevaarlijke stoffen in treinen op rangeerterreinen 
onvolledig is? Zo ja, wat zijn daar de risico’s van? 

Vraag 4
Op welke wijze wordt de kwaliteit van registratie van gevaarlijke stoffen 
gecontroleerd, gebeurt dat steekproefsgewijs of 100% dekkend? Kunt u 
toelichten waarom daarvoor gekozen is? 

Vraag 5
Zal het veiligheidsniveau van vervoer van gevaarlijke stoffen over water 
hetzelfde als- of beter zijn dan het vervoer over spoor? 

Vraag 6
Op welk termijn denkt u het eerste vervangende vervoer over water 
operationeel te hebben?

1 Brabants Dagblad, 12 juli 2016, http://www.bd.nl/regio/den-bosch-e-o/s-hertogenbosch/
brabantse-giftreinen-mogelijk-vervangen-door-schepen-1.6185505
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